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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ВРЪЗКИ С ГРАЖДАНСКОТО 

ОБЩЕСТВО 

ПРОТОКОЛ  № 51 

На  заседание на 16 май 2023 г. 

Днес, 16 май /вторник/ от 11.30 ч. се проведе заседание на Постоянната 

комисия за връзки с гражданското общество. Заседанието беше открито от 

Председателя на комисията г-н Борис Петров  в 11.35 ч. При направената 

проверка на кворума беше установено, че присъстват    5  /петима/ общински 

съветници , поради което заседанието може да бъде проведено. Членовете на 

комисията гласуваха  дневен  ред  както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1 Борис Петров - председател за 

2 

Радослав Аблрашев - зам. 

председател за 

3 

Владимир Данев - зам. 

председател за 

4 Д-р Веселин Милев  - 

5 Михаил Петров - 

6 Пеню Пенев за 

7 Николай Велчев за 

  Общо гласували:  5 

  в т.ч.: 

                                  За 5 

                                Против - 

                          Въздържали  се                   - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 



Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

На заседанието присъства гражданина Иван Петров. 

По т. 1 от дневния ред : Отговор с вх.№СОА23-ГР94-875/6/21.04.23 г. В.В. с 

жалба на Борянка Стефанова 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора. 

Общо гласували - 5, за – 5, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 2 от дневния ред : Отговор с вх.№СОА19-ГР94-765/4/11.05.23 г. В.В. с 

жалба на Иван Петров 

Иван Петров заяви, че вижда бездействие от страна на администрацията и 

гл.архитект. 

Борис Петров подчерта, че не е съгласен с това твърдение, защото гл.архитект 

е издал заповед за премахване на фургоните и докато се водят съдебни дела не 

маже да се взимат решения. 

Петю Пенев заяви, че когато делата приключат ще се задейства 

администрацията и комисията ще може да отправя изисквания и препоръки.   

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора. 

Общо гласували - 5, за – 5, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 3 от дневния ред : Отговор с вх.№СОА19-ГР94-955/3/04.05.23 г. В.В. с 

жалба на Иван Петров 

Иван Петров заяви, че многократно е сигнализирал кмета на р-н Лозенец, но 

той никога не му е отговарял и за това се принудил да изпрати жалба и до 

комисията. 

Борис Петров подчерта, че в крайна сметка работата е свършена, обекта е 

обезопасен и гражданите могат спокойно да преминават по тротоара. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора. 

Общо гласували - 5, за – 5, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 4 от дневния ред : Отговор с вх.№СОА23-КЦ51-31999/03.05.23 г. В.В. с 

жалба на Доротея Георгиева 

Пеню Пенев заяви, че всичко е свършено от страна на администрацията и 

дървото, което е саморасляк е отстранено, но жалбоподателката има претенции 

за отводняване на шахти, намиращи се на покрива на блока. Администрацията 



не може да съдейства, тъй като това е частна собственост и отговорността  е  на 

живущите в блока.  

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора. 

Общо гласували - 5, за – 5, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 5 от дневния ред : Отговор с вх.№СОА23-ГР94-1383/4/27.04.23 г. В.В. с 

жалба на живущи в кв. Горна баня  

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора. 

Общо гласували - 5, за – 5, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 6 от дневния ред : Жалба вх.№СОА23-ГР94-2110/2/02.05.23 г. от Силвия 

Райчева 

Борис Петров заяви, че тази жалба е написана много неразбираемо и объркано 

и не се разбира от какво естество и за какво всъщност е. 

Иван Петров сподели, че когато протеста е индивидуален не се изисква 

разрешение от СО. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема се за сведение. 

По т. 7 от дневния ред : Жалба вх.№СОА23-ОИ94-32/11/11.04.23 г. от Иван 

Петров 

Иван Петров сподели, че в Наредбата за гробищните паркове е пропуснато да 

се отрази, че в ритуалните зали трябва да присъства герба на България. 

Неколкократно получавам отговори от директорката на гробищните паркове, че 

има държавен стандарт, който не позволява. Лично посетих Българския 

държавен стандарт и още на втория ден получих отговор. Имам документа и 

мога да ви го представя. 

Пеню Пенев предложи към жалбата Иван Петров да приложи документа, с 

който разполага. Така като комисия ще го изпратим към комисиите по местно 

самоуправление и по Образование, култура, наука и културно моногообразие. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Жалбата допълнена с информация от Иван Петров да се изпрати на комисиите 

по местно самоуправление и по култура и културно моногообразие. 

Общо гласували - 5, за – 5, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 8 от дневния ред : Писмо вх.№СОА23-ВК66-1362/2/05.04.23 г. относно 

информация във връзка с постъпили жалби през м. март 2023 г. 



Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема се за сведение. 

По т. 9 от дневния ред : Писмо вх.№СОА23-ВК66-1362/3/03.05.23 г. относно 

информация във връзка с постъпили жалби през м. април 2023 г. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема се за сведение. 

Поради  изчерпване на дневния ред , председателят на комисията закри 

заседанието в  11.40 часа. 

Протоколът е изготвен  на 18.05.2023 г. 

                                      Изготвил:                П 

 

Димана Пунчева  

старши експерт 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ПК  

НА ВГО:                П   

    Борис Петров 

                                        

                                      ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 

                                      ПК НА  ВГО:                                                                        

                                                                                                                  П                                                                

                                                                                                  Радослав Абрашев 

                         


